



EVERGREEN SHIPPING AGENCY

(RUSSIA) LIMITED
AS AGENT FOR EVERGREEN MARINE (UK) LIMITED

Исх. № 1043 от 15 Февраля 2022г.

Куда: Всем заинтересованным лицам

ООО «Эвергрин Шиппинг Эйдженси (Рашиа) Лимитед» ИНН 7816371563 основано 01 сентября 2005 года и уже более 15 лет осуществляет свою деятельность как агент Evergreen Marin UK и Italia Marittima S.p.A на всей территории Российской Федерации в интересах линейного контейнерного сервиса, предоставляемого EVERGREEN LINE.

ООО «Эвергрин Шиппинг Эйдженси (Рашиа) Лимитед» Выражает Вам свое почтение и сообщает об открытии офиса в г. Новороссийске и начале ведения коммерческой деятельности, а также обслуживания клиентов по адресу:

**353900, Россия, Краснодарский край, Городской округ город Новороссийск, г. Новороссийск, ул. Энгельса, д. 32 помещение 2, ком. 6, 7 .
Телефон: +7 (8617) 77-99-12
Руководитель офиса: Василенко Сергей Сергеевич.**

Обращаем ваше внимание, что адрес местонахождения Головного офиса ООО «Эвергрин Шиппинг Эйдженси (Рашиа) Лимитед», реквизиты (в т. ч. банковские) остаются без изменений.

Учитывая то обстоятельство, что с 05 марта 2022 года Суб - Агентский договор с ООО «АЙ ЭС ЭЛ» ИНН 2315173106 будет расторгнут, любезно просим направлять ваши запросы, касательно грузов, прибывающих либо убывающих по коносаментам EVEGREEN LINE после 04 марта 2022г. через Морской Порт г. Новороссийск на следующие адреса электронной почты:

- Вопросы по заключению договоров, порядок и сроки оказания услуг; Уведомления:

fin@evergreen-shipping.ru,

Исх. № 1043 от 15 February 2022г.

To: To all interested persons

LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited" INN 7816371563 was founded on September 01, 2005 and has been operating as an agent for Evergreen Marin (UK) Ltd and Italia Marittima S.p.A throughout the Russian Federation for more than 15 years in the interests of the liner container service provided by EVERGREEN LINE.

LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited" Expresses its respect to you and informs you about the opening of an office in Novorossiysk and the beginning of business activities, as well as customer service at the address:

**353900, Russia, Krasnodar Territory, Urban district of the city of Novorossiysk, Novorossiysk, st. Engelsa, 32, pom. 2, room 6, 7.
Telephone: +7 (8617) 77-99-12
Head of the office: Vasilenko Sergey.**

Please note that the address of the Headquarters of LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited", bank details (including bank details) remain unchanged.

Given the fact that from March 05, 2022, the Sub-Agency Agreement with LLC "ISL" INN 2315173106 will be terminated, we kindly ask you to send your inquiries regarding cargo arriving or departing by OBL EVEGREEN LINE after March 04, 2022. through the Sea Port of Novorossiysk to the following email addresses:

- Questions on the conclusion of contracts, the procedure and terms for the provision of services, Notifications:

fin@evergreen-shipping.ru,

LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited"
Saint-Petersburg Head Office
1/25, Kazanskaya Street, lit A, 316-B
Office Evergreen
191186 St. Petersburg
Tel. + 7 812 610 28 89
Fax + 7 812 570 05 65
e-mail: office-zpg@evergreen-shipping.ru

www.evergreen-shipping.ru

LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited"
Moscow Branch Office
2, Sretensky tupik, Office 3
103045, Moscow
Tel. + 7 495 607 08 20
Fax + 7 495 607 08 20
e-mail: office-msk@evergreen-shipping.ru



EVERGREEN SHIPPING AGENCY

(RUSSIA) LIMITED
AS AGENT FOR EVERGREEN MARINE (UK) LIMITED

<p>novexp@evergreen-shipping.ru, novimp@evergreen-shipping.ru</p> <ul style="list-style-type: none">Запросы касательно сдачи либо выдачи порожнего оборудования: novlog@evergreen-shipping.ruЗапрос на букинг; Запрос на подготовку коносамента; Запросы, связанные с предоставлением требуемых документов; Запрос с предоставлением инструкций на коносамент, корректировки драфта коносамента: novexp@evergreen-shipping.ruФинансовые вопросы, вопросы по задолженностям, о поступлении денежных средств и т.п.: fin@evergreen-shipping.ru, novexp@evergreen-shipping.ru, novimp@evergreen-shipping.ruЗапросы по сервису, котировкам Перевозчика: novbiz@evergreen-shipping.ru biz@evergreen-shipping.ruЗапрос на подготовку и электронную выдачу документов в импорте, Запрос релиза: novimp@evergreen-shipping.ru <p>ООО «Эвергрин Шиппинг Эйдженси (Рашия) Лимитед» благодарит Вас за доверие и надеется на дальнейшее плодотворное сотрудничество.</p>	<p>novexp@evergreen-shipping.ru, novimp@evergreen-shipping.ru</p> <ul style="list-style-type: none">Requests for the delivery or release of empty equipment: novlog@evergreen-shipping.ruRequest for booking; Request for the preparation of a bill of lading; Requests related to the provision of required documents; Request with instructions for the bill of lading; draft bill of lading adjustments: novexp@evergreen-shipping.ruFinancial questions, questions on debts, receipt of funds, etc.: fin@evergreen-shipping.ru, novexp@evergreen-shipping.ru, novimp@evergreen-shipping.ruRequests for service, Carrier's quotes: novbiz@evergreen-shipping.ru biz@evergreen-shipping.ruRequest for the preparation and electronic issuance of document for import shipments, Release request: novimp@evergreen-shipping.ru <p>LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited" thanks you for your trust and looks forward to further meaningful cooperation.</p>
--	---



С уважением, Президент

ООО "Эвергрин Шиппинг Эйдженси (Рашия) Лимитед"

Sincerely, President

LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited"

 Liu Day-Tzong


 Liu Day-Tzong

LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited"
Saint-Petersburg Head Office
1/25, Kazanskaya Street, lit A, 316-B
Office Evergreen
191186 St. Petersburg
Tel. + 7 812 610 28 89
Fax + 7 812 570 05 65
e-mail: office-zpg@evergreen-shipping.ru

www.evergreen-shipping.ru

LLC "Evergreen Shipping Agency (Russia) Limited"
Moscow Branch Office
2, Sretensky tupik, Office 3
103045, Moscow
Tel. + 7 495 607 08 20
Fax + 7 495 607 08 20
e-mail: office-msk@evergreen-shipping.ru